
Referat 04.04.2018

Fremmødt: Elsebeth, Kasper, Nicolai, Henriette

Konstituering:
Formand: Henriette
Næstformand: Nicolai
Kasserer: Elsebeth
Menige medlemmer: Kasper, Morten

Suppleant: Freya

Orientering fra formand:
Der er ny formand, derfor ingen beretning.

Referat fra generalforsamling bliver godkendt.

Info fra fælles grundejerforening:

Vores opsparing til nye veje passer nogenlunde i forhold til den fælles grundejerforenings 
beregninger. Det vurderes, at der er mindst ti år endnu til ny asfalt. Se referat.

Orientering fra kasserer:
Der er ingen bemærkninger. 

Indkomne mails:
a) Der er kommet svar fra Park og Grønne områder (i forbindelse med den manglende 
efterbehandling i forbindelse med fiberkablet til Kristofferskolen og hjulspor i græsplænen syd for 
C-rækken).

Der følges op på det dårlige arbejde, der loves udbedret, når der ikke længere er sne og frost.

b) Bestyrelsen har modtaget et tilbud på haveservice, der ser fint ud. Vi indhenter dog yderligere to 
tilbud, for at have et sammenligningsgrundlag. 

Referat fra sidst/ hængepartier:
Rengøring af affaldsspande er ligegyldig da vi angivelig snart skal overgå til et nyt 
affaldssorteringssystem.

Oplysninger til banken, om den nye formand, skal eksekveres.

Dagsorden:
Der er ingen dagsorden pga. konstituering.

Nyt møde:
Onsdag den 23. maj klokken 20. 

Eventuelt:
1. maj skal der indbetales kontingent. Elsebeth deler opkrævninger ud.


